
Trzydziesta sesja Rady Miejskiej 
15 kwietnia 2009 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr XXX/ 2009 
 

Z sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej odbytej w dniu 
15 kwietnia 2009 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 900 

 
Czas zakończenia obrad - godz. 917

 
Rada w składzie - 15 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 11 Radnych 
 
Brak radnych: 

1. Alicji Kałużniak 
2. Wiesław Pieróg 
3. Kazimierz Sandulak 
4. Marcin Czesyk 

 
 
Co stanowi – 73,3% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 

 
Obrady XXX sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który przywitał 
wszystkich zebranych: radnych. Stwierdził quorum na podstawie listy 10 radnych obecnych. 
Poinformował Radnych że jest to Nadzwyczajna sesja która jest podyktowana na wniosek Radnych 
czyli Pana Mieczysława Krzemińskiego Pani Wiesławy Płotkowskiej i Pana Wiesława Pieróg. 
Wniosek Radnych stanowi Nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony 
radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Czy są jakieś wnioski w sprawie porządku obrad? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad-  kto jest za przyjęciem porządku obrad. 



 
- za- 10- głosów 
 
Przewodniczący obrad- porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Porządek obrad XXX sesji Rady Miejskiej: 
 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II .  Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój dla Gminy Kamień 
Pomorski (druk XXX/307/09) 
2. w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2009 (druk XXX/308/09) 
 
III. Wolne wnioski i informacje. 
IV. Zakończenie sesji. 
 
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad – poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim 
zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 9- głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XXIX sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
większością głosów. 
 
 
Do punktu II .1  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej z 
budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój dla Gminy Kamień Pomorski (druk XXX/307/09) 
 
Przewodniczący rady pan Antoni Śliwiński- z uzgodnień z Burmistrzem i  Skarbnikiem Gminy 
postanowiliśmy uruchomić kwotę 5 tys. zł dla Kamienia Pomorskiego. 
 
Skarbnik Gminy pan  Władysław Radecki- jest to uchwała do której będzie podpisana umowa i z 
tego Kamień Pomorski nam się rozliczy jest tez przygotowana umowa dotacji a druga uchwała jest w 
sprawie zmian budżetu. Pani Skarbnik powiedział, że zostanie to przekazane na zasiłki dla tych osób. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Radna pani  Wiesława Płotkowska- czy wiadomo jak postępują inne Gminy. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  Świnoujście przekazało 50 tys. zł. i inne gminy też przekazują. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  złożył wniosek o zwiększenie kwoty do 10 tys. zł. 
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O godzinie 908- przybył radny pan Ryszard Myka stan radnych na Sali 11. 
 
Przewodniczący obrad- prośba o zwołanie sesji opiewała na kwotę 10 tys. zł. ale na spotkaniu z 
Burmistrzem i Skarbnikiem stwierdziliśmy, że nie stać nas na taką wysoka pomoc, bo mamy 
zmniejszoną subwencję oświatową. 
 
Skarbnik Gminy pan Władysław Radecki- jest to problem i mamy zmniejszenie subwencji 
oświatowej oraz wpływają w zmniejszonej kwocie nam dochody Gminy o podatku dochodowym od 
osób fizycznych i jest zagrożenie z jak tak dalej będzie wpływało to również będziemy musieli ciąć bo 
w oświacie są duże wydatki i będziemy musieli dołożyć do płac. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  należy zastanowić się nad remontem szkoły w Gogolicach. 
 
Radny pan  Franciszek Kwiatkwoski-  tam jest tragedia ale zastanówmy się nad tym co możemy dać 
bo nie można mówić o 10 tys. zł a później będzie kłopot i jak ktoś ma propozycję to może dać od 
siebie czy z sołeckich. 
 
Skarbnik Gminy pan Władysław Radecki- rozmawiałem z panią skarbnik to mają deklaracje od 300 
gmin i jest to w granicy 3 tys. zł do 5 tys. zł. od każdej z gmin. 
 
Przewodniczący obrad- po rozmowach wiemy że nie możemy wziąć więcej a my mamy kredyty do 
pułapu możliwości Gminy. 
 
Radna pani Wiesława Płotkowska- my wiemy, że nasza pomoc jest 5 tys. zł i stać nas na tyle to 
pomożemy. 
 
Radny pan Marek Rutka- rozmawiamy o małej kwocie jest to połowa pensji miesięcznej pana 
Burmistrza.  
 
Pytań więcej nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXX/307/09 stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu II .2  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-
Zdrój na rok 2009 (druk XXX/308/09) 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania do tej uchwały bo jest ona konsekwencją uchwały jak 
podjedliśmy przed chwilą? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 

 3



- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXX/308/09 stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu III. Wolne wnioski i informacje. 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński - zaproponował radnym zrzeczenie się diety za dzisiejsze 
posiedzenie i przekazanie również na pomoc dla pogorzelców. 
 
Przewodniczący obrad-  możemy to zrobić indywidualnie lub po podpisaniu listy to byśmy przesłali 
razem z Biura Rady. 
 
Więcej wniosków nie zgłoszono. 
 
Do punktu IV. Zakończenie sesji. 
 
O godzinie 917 – Przewodniczący obrad zamknął nadzwyczajną sesję XXX sesję Rady Miejskiej. 
Dziękując wszystkim za przybycie.  
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
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